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 Transportudvalget har i brev af 12. november 2014 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Henning Hyllested (EL). 

Spørgsmål 88:  

I kølvandet på at der nu skal ses på effekten af videoovervågning i taxier, vil 

ministeren da følge op på dette initiativ og se på, hvordan videoovervågningen i 

den kollektive trafik virker, samt hvilken effekt den har i forhold til at kunne 

forebygge og opklare hændelser. 

Svar:  

Det er op til de enkelte trafikselskaber og jernbaneoperatører at tage stilling til 

omfanget af videoovervågning i den kollektive trafik. Selskaberne og operatø-

rerne skal selvfølgelig sikre, at overvågningen er i overensstemmelse med rele-

vant lovgivning på området.   

I naturlig forlængelse heraf synes jeg også, at det må være op til selskaberne at 

indhente erfaringer med, hvordan videoovervågning i den kollektive trafik vir-

ker, og hvilken effekt overvågningen har i forhold til forebyggelse og opklaring 

af hændelser.  

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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